



IDLIB PROVINCE- DAILY REPORT OF MAJOR EVENTS 30-08-2013

محافظة ادلب - التقرير اليومي لأهم الأحداث والشهداء 2013-08-30

_____ مترجم الى الإنكليزية -ترجمة أبو وليد الأدلبي _____

ادلب جبل الزاوية :2013/8/30قصف عنيف على قرية مرعيان من قبل قوات النظام المتمركزة بحاجز القياسات
http://youtu.be/7_VIOVs3lJo

ادلب-جبل الزاوية - سرجة 2013-08-30 غارات لطيران الاسد الحربي والمروحي يدك بلدة سرجة
<http://youtu.be/fuF6jriqKGo>
<http://youtu.be/Kuoj1aFcMRI>
<http://youtu.be/UDEetBlmHVk>
<http://youtu.be/ir6iZAZCAu0>
<http://youtu.be/-aybiq9BrJk>

ادلب - بلدة اسقاط 2013-08-30 :: مجزرة مروعة ترتكبها قوات الاسد بقصف بالبراميل المتفجرة على البلدة اسفر عن عشرات الشهداء والجرحى ودمار هائل
<https://www.youtube.com/watch?v=iNtj59hyXEc>
<http://youtu.be/4bWLTZ0iLFk>
http://youtu.be/lAWO_u_XaYY
<http://youtu.be/zTPwYAiOfNM>

ادلب - تفجير سيارة سخرة تنقل الطعام للشبيحة قرب أريحا
http://youtu.be/T2hF_Wqk8gQ

مناطق قصفتها قوات الاسد بالدبابات - مدفعية - هاون - صواريخ *
 # ريف جسر الشغور قرى الكندة - بداما # قرى وبلدات جبل الزاوية - مرعيان #
 # كفرنبل # معشورين # اسقاط

مناطق قصفتها قوات الاسد بالطيران الحربي والمروحي *
 جبل الزاوية -غارات لطيران الاسد الحربي والمروحي على بلدة سرجة -
 اريحا - غارات لطيران الاسد الحربي والمروحي على اريحا وجبل الاربعين -

بعض مظاهرات ادلب الجمعة وما النصر الا من عند الله

كفرنبل

<http://youtu.be/oGYmxlykfR4>

<http://youtu.be/i9mv332pje8>

سلقين

<https://www.youtube.com/watch?v=LJmbePBF8o&feature=youtu.be>

https://www.youtube.com/watch?v=KCKq_pMRIM4&feature=youtu.be

كلبي

<http://youtu.be/gwwwYQHM-DE>

: شهداء إدلب اليوم - الجمعة 2013-8-30

عشرة شهداء لم تصل اسمائهم/ ادلب/ اسقاط/نتيجة القاء البراميل المتفجرة على البلدة -10-1

<http://youtu.be/zTPwYAiOfNM>

الشهيد عبد القادر الرضا / ادلب/معرة النعمان / استشهد برصاص قناص بالقرب من محله الواقع في الحي الشرقي في المدينة -11

<https://www.youtube.com/watch?v=8Cmr3H9wQvQ>

الشهيدة فاطمة نجار / إدلب - كندة / أم نجيم خسرو - نتيجة القصف بالطيران -12

شهيدة لم يصل اسمها / إدلب - كندة / نتيجة القصف بالطيران -13

شهيد طفل لم يصل اسمه / إدلب - كندة / نتيجة القصف بالطيران -14

شهيد لم يصل اسمه / إدلب - كندة / نتيجة القصف بالطيران -15

الشهيد عمر محمد الناييف / إدلب - سرجة / خلال الاشتباكات في أريحا -16

Idlib- Jabal Al-Zawiyeh 30-08-2013 :: heavy shelling upon the village of Mrae'yan from regime forces stationed in Al-Qiyasat barrier

http://youtu.be/7_VIOVs3lJo

Idlib -Jabal Al-Zawiyeh - Sarjeh 30-08-2013 :: Assad's warplanes and helicopters launched several raids on Sarjeh town.

<http://youtu.be/fuF6jriqKGo>

<http://youtu.be/Kuoj1aFcMRI>

<http://youtu.be/UDEetBlmHVk>

<http://youtu.be/ir6iZAZCAu0>

<http://youtu.be/-aybiq9BrJk>

Idlib - Isqat 30-08-2013 :: appalling massacre committed by Assad's forces shelling with explosive barrels on the town of Isqat ,resulting tens of martyrs ,casualties and massive destruction

<https://www.youtube.com/watch?v=iNtj59hyXEc>

<http://youtu.be/4bWLTZ0iLFk>

http://youtu.be/lAWO_u_XaYY

<http://youtu.be/zTPwYAiOfNM>

Idlib - FSA destroys regime's forces food supply vehicle

http://youtu.be/T2hF_Wqk8gQ

* Areas shelled by Assad's forces with tanks - artillery - mortar - missiles
Jisr Al-Shughoor Rural , villages of Al-Kindeh - Bdama # Jabal Al-Zawiyeh villages and towns - Mrae'yan # Kafranbel # Ma'arshoureen # Isqat

* Areas shelled by Assad's forces with warplanes and helicopters
- Jabal Al-Zawiyeh - Assad's warplanes and helicopters raided on Sarjeh town
- Ariha - Assad's warplanes and helicopters raided on Ariha city and Jabal Al-Arbai'en

Idlib's demonstrations on Friday \ Victory Comes Only From God \
// Wa Ma Al-Nasr Illa Min Eind Allah//

Kafranbel

<http://youtu.be/oGYmxlykfR4>

<http://youtu.be/i9mv332pje8>

Salgeen

<https://www.youtube.com/watch?v=LJmbePBFB8o&feature=youtu.be>

https://www.youtube.com/watch?v=KCKq_pMRIM4&feature=youtu.be

Kelli

<http://youtu.be/gwwwYQHM-DE>

Idlib Martyrs on Friday 30-08-2013:

1-10 - Ten martyrs anonymous / Idlib / (Isqat) cited by Assad's helicopters cast explosive barrels on the town

<http://youtu.be/zTPwYAiOfNM>

- 11 - Abdul Qader Al-Ridha / Idlib / (Ma'art Al-Nu'man) cited by Assad's forces sniper near his shop located in the eastern district of the city.
<https://www.youtube.com/watch?v=8Cmr3H9wQvQ>
- 12 - Fatima Al-Najjar ,Om Najim Khaddro/ Idlib - (Kindeh) cited by Assad's military aviation bombardment on the village of Kindeh.
- 13 - woman , anonymous / Idlib - (Kindeh) cited by Assad's military aviation bombardment on the village of Kindeh.
- 14 - child , anonymous / Idlib - (Kindeh) cited by Assad's military aviation bombardment on the village of Kindeh.
- 15 - man, anonymous / Idlib - (Kindeh) cited by Assad's military aviation bombardment on the village of Kindeh.
- 16 - Omar Mohammed Al-Naeif / Idlib - (Sarjeh) cited during clashes with Assad forces in Ariha.

~~~~~